
ZAPISNIK 

1. izvanredne sjednice Vijeća Muzičke akademije u Puli akademske godine 2014./2015. 

održane 19. prosinca 2014. godine s početkom u 12.20 sati 

 

Prisutni: Dekan prof. mr. art. Bashkim Shehu, doc. art. Laura Čuperjani, doc. mr. art. Sofija 

Cingula, mr. art. Elda Krajcar-Percan, v. pred., Branko Okmaca, v. pred., izv. prof. mr. art. 

Mirjana Grakalić, doc. dr. sc. Sabina Vidulin, doc. dr. sc. Lada Duraković, prof. art. Massimo 

Brajković 

Odsutni: izv. prof. mr. art. Zdenko Osip, doc. art. Dražen Košmerl, doc. mr. art. Franko Božac, 

studentica Andrea Krunić, student Bartol Buljan, doc. art. Denis Modrušan (sabbatical) 

Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Informacije Dekana 

2. Natječaj 

3. Razno 

Dnevni red se jednoglasno usvaja. 

Ad 1. 

Dekan informira prisutne kako će se povećati financijska sredstva za akademiju u 2015. godini, 

u dogovoru sa Rektorom na rektorskom kolegiju. 

Ad 2. 

Osvrćući se na raspisan natječaj za višeg asistenta recenzentne komisije (predsjednik prof. art. 

Massimo Brajković, član doc. art. Laura Čuperjani i prof. Jani Golob) javila su se tri kandidata: 

Neven Radaković, Branko Radić, Vladimir Gorup. Zaključak recenzentne komisije bio je 

jednoglasan; niti jedan kandidat ne udovoljava uvjetima natječaja. Dekan daje na raspravu 

njihov prijedlog i daje riječ prof. art. M.Brajkoviću. Ukratko objašnjavajući te prezentirajući 

kandidate, prof. art. M.Brajković naglašava da je glavni element taj što niti jedan kandidat nije 

imao simfonijsko djelo. Doc. art. L.Čuperjani objašnjava da se po planu i programu studija 

kompozicije u Hrvatskoj i u regiji podrazumijeva da se do pete godine studija mora napisati 

jedno simfonijsko djelo. Nakon objašnjenja predlaže da se raspiše natječaj za asistenta kako bi 

se od samog početka pratio rad i snalažljivost kandidata. Izv. prof. mr. art. M.Grakalić pita ako 

Vijeće može donijeti odluku te preimenovati natječaj. Dekan prof. mr. art. B.Shehu objašnjava 

kako to nije moguće obrazlažući razloge. Tijekom rasprave podsjeća  da je potreban upravo 

viši asistent koji može biti nositelj kolegija i držati nastavu. Doc. art. L.Čuperjani naglašava kako 

je V. Gorup bio najbolji kandidat i stoga jer je harmonikaš te bi s vremenom mogao preuzeti i 

kolegij Priređivanje za harmonikaške ansamble. 

Dekan poziva svih ponaosob da se izjasne.  

Doc. dr. sc. L.Duraković smatra kako kandidat V. Gorup ima priznatu diplomu te smatra da bi 

ga se trebalo primiti.  



Doc. dr. sc. S.Vidulin podržava prijedlog doc. art. L.Čuperjani te smatra da bi natječaj trebalo 
poništiti i raspisati novi za asistenta.  

B. Okmaca, v. pred. se slaže s doc. dr. sc. L.Duraković, te smatra da bi Komisija trebala ponovno 
razmisliti.  

Mr. art. E. Krajcar-Percan, v. pred. se slaže s B. Okmacom, v. pred.. 

Doc. mr. art. S. Cingula dijeli mišljenje doc. dr. sc. S.Vidulin i doc. art. L.Čuperjani. 

Izv. prof. mr. art. M.Grakalić smatra kako bi trebalo primiti V. Gorupa kao višeg asistenta.  

Doc. art. L.Čuperjani dodaje da je, s obzirom da većina smatra da bi komisija trebala još jednom 
razmisliti i ukoliko se članovi Vijeća dogovore da je kandidat V.Gorup adekvatna osoba za 
Polifoniju te da se može usmjeriti i na kolegije poput Priređivanje za harmonikaške ansamble 
ili Poznavanje glazbala, spremna povući svoje mišljenje. 

Prof. art. M.Brajković objašnjavajući ocjenu recenzentne komisije na kraju smatra da bi se 
natječaj trebao poništiti i raspisati novi za asistenta.  

Na kraju, dekan predlaže da se, ukoliko su svi kandidati suglasni, pozovu na provjeru znanja.  

Nakon rasprave dekan predlaže da recenzenti promijene mišljenje. 

Na osnovu rasprave Vijeća konstatirano je da se, s obzirom da jedan kandidat ima sve uvjete, 
a drugi ih ne ispunjavaju, pozove na provjeru znanja. 

Dekan predlaže isto te ukoliko V. Gorup zadovolji na provjeri znanja biti će primljen. 

Svi su jednoglasni. 

Ad 3. 

Dekan moli prisutne da se maksimalno uključe i pomognu da se završe obaveze za 

reakreditaciju. Hitno je i zadnji su dani.  

Prof. art. M.Brajković objašnjava kako je pročistio syllabuse te se sada mogu objaviti.  

Doc. dr. sc. L.Duraković kaže kako je e-brošura poslana M.Bačiću te je pri kraju s izradom i u 1. 

mjesecu će biti objavljena na webu. 

Dekan čestita prof. art. M.Brajkoviću na promociji u Rumunjskoj u ime svih te želi da mu se 

sljedeće godine obilježi 60. godina. Također pohvaljuje doc. mr. art. F. Bošca koji je nakon 

Moskve imao nastup na Malti te nakon toga ima slijede i nastupi u Kini.  

Time je iscrpljen dnevni red. 

Sjednica Vijeća završila je u 13.15 sati. 

Zapisnik izradila Selma Ibrišagić. 

 

Dekan 
prof. mr. art. Bashkim Shehu 
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